
Protokół Nr V/03
------------------------------------------------------------------------------------------------------

z  sesji Rady Miejskiej w Dobrej odbytej 29 kwietnia 2003 r. w 
sali konferencyjnej  Domu Kultury w Dobrej.

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Eugeniusz Żerkowski  o godz. 905 otworzył V sesję 
Rady Miejskiej w Dobrej stwierdzając, że na stan 15 radnych Rady Miejskiej w Dobrej w 
sesji  bierze udział  15 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i 
podejmować uchwały.
Lista obecności radnych  stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski  poinformował, że w posiedzeniu udział biorą 
zaproszeni  goście:  radni  powiatowi,  przedstawiciele  prasy  lokalnej,  kierownicy jednostek, 
zakładów  pracy,  przedstawiciele  samorządów  miasta  i  wsi  oraz  Burmistrz  Dobrej  –  p. 
Marianna Ochocka, Sekretarz Dobrej – p. Bogdan Kmieć, Skarbnik Dobrej – p. Beata Kmieć.
Listy obecności zaproszonych gości stanowią załączniki nr 2 i 3 do protokółu.
Protokołowała obrady – Barbara Kominiarczyk – inspektor UM w Dobrej.

Nie zgłoszono wniosków do porządku obrad.

Przewodniczący przedstawił porządek obrad V sesji Rady Miejskiej w Dobrej, który 
został przekazany radnym wraz z zaproszeniami na posiedzenia.

Porządek obrad :

1. Otwarcie Sesji.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Przedstawienie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Sprawy samorządu.
7. Sprawozdanie Burmistrza Dobrej z realizacji uchwał i działalności 

międzysesyjnej.
8. Absolutorium dla Burmistrza Dobrej 

1) Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2002.
2) Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium.



9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany budżetu na 2003 r. – nr V/33/03,

2) zmiany uchwały nr XX/152/2000 Rady Miejskiej Dobrej z dnia 28.12.2000r. 
– nr V/34/03,

3) wyrażenia  zgody  na  likwidację  punktu  Filialnego  w  Dobrej  Poradni 
Psychologiczno – Pedagogicznej w Turku –  nr V/35/03,

4) wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości   w  drodze  przetargu  –  nr 
V/36/03,

5) ustalenia okolicznościowych obchodów „Dni Dobrej” – nr V/37/03

6) określenia stawek za 1 km przebiegu pojazdu w przypadku odbywania przez 
radnego podróży służbowej pojazdem nie będącym własnością gminy – nr 
V/38/03.

10. Przyjęcie planów pracy Rady Miejskiej w Dobrej oraz Komisji Rady.
11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
12. Wolne wnioski.

ad: 4. 
Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji.

 Przewodniczący oznajmił,  iż  protokół  Nr  IV/2002 z  poprzedniej  sesji  Rady 
Miejskiej w Dobrej był wyłożony do wglądu przed posiedzeniem Rady.

Przewodniczący  stwierdził,  że  jest  napisany  zgodnie  z  przebiegiem  sesji  i 
zgłosił wniosek o nie odczytywanie protokołu, gdyż jest on do wglądu w biurze Rady, 
w godzinach pracy urzędu .
Wniosek został przyjęty przez Radę jednogłośnie tj. na 15 radnych za jego przyjęciem 
głosowało 15, przeciw--------, gł. wstrzymujące--------. 
Protokół  nr  IV/2002  sesji  Rady  Miejskiej  w  Dobrej  z  dnia  25.02.2003  r.  został 
jednogłośnie przyjęty przez Radę, bez odczytywania.

ad: 5.
Interpelacje i zapytania radnych.

Radni nie zgłosili interpelacji.

2



ad:  6.
Sprawy samorządu.

Pan Eugeniusz Szczepaniak (soł. Mikulice) wnioskował o doprowadzenie przejazdu 
wokół zbiornika w Żeronicach do stanu sprzed remontów mostów tj. zainstalowanie kręgów 
wyjętych w trakcie remontu.

Pan  Marian  Zakolski  (soł.  Zagaj)  podziękował  za  ustawienie  znaku  drogowego  o 
pierwszeństwie przejazdu przy wyjeździe z zakładu „LINDA” w Chrapczewie.

Odpowiedzi na wnioski zostały zawarte w pkt. 11.

ad: 7. 
Sprawozdanie Burmistrza Dobrej z realizacji uchwał

i działalności międzysesyjnej.

Burmistrz  Dobrej  –  p.  Marianna  Ochocka  o  przedstawiła  sprawozdanie  z 
wykonania uchwał Rady Miejskiej w Dobrej i z działalności międzysesyjnej.
Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Do przedstawionej informacji nie zgłoszono zapytań.

ad: 8.
Absolutorium dla Burmistrza Dobrej

1) Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2002.

Wyznaczony przez p. Burmistrz pracownik p. Beata Kmieć – Skarbnik Dobrej, 
przedstawiła sprawozdania z realizacji budżetu za 2002 rok.

Następnie  p. Burmistrz Marianna Ochocka  odczytała opinię Regionalnej Izby 
Obrachunkowej na temat sprawozdania z wykonania budżetu za 2002 r.
(Sprawozdanie z wykonania budżetu stanowi załącznik nr 5, a opinia Regionalnej Izby 
Obrachunkowej –  załącznik nr 6 do protokołu.).
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Otwierając dyskusję na temat przedstawionego materiału przewodniczący Rady 
Miejskiej Eugeniusz Żerkowski oddał głos przewodniczącemu Komisji Budżetowej i 
Mienia Komunalnego.

Radny Piotr Bernard Stencel – przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia 
Komunalnego  zwrócił  uwagę,  iż  p.  Burmistrz  przedstawiła  opinię  RIO,  która 
rozpoczyna  sprawę  udzielenia  absolutorium,  a  nie  dyskusję  nt.  sprawozdania  z 
realizacji budżetu za rok poprzedni.

P.  Barbara  Stasiak  –  prawnik  Urzędu Miejskiego w Dobrej  wyjaśniła,  iż  p. 
Burmistrz przedstawiła opinię RIO w sprawie wyrażenia opinii na temat sprawozdania 
z wykonania budżetu za 2002 r., natomiast opinia RIO dotycząca wniosku Komisji 
Rewizyjnej o udzielenie absolutorium zostanie przedstawiona przez przewodniczącego 
Rady po wniosku tej Komisji.
Podkreśliła,  iż  obecnie  omawiany jest  punkt  dotyczący sprawozdania  z  wykonania 
budżetu za 2002 r. 

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Mienia  Komunalnego  Piotr  Bernard 
Stencel  poinformował,  że  Komisja  przyjęła  pozytywną  opinię  w  sprawie 
sprawozdania. Stwierdził, iż budżet realizowany był zgodnie z uchwałami przyjętymi 
przez Radę i Komisja nie zgłosiła uwag do jego wykonania.

Następnie głos zabrał przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Michał 
Błazełek, który stwierdził, iż Komisja Socjalno – Społeczna pozytywnie zaopiniowała 
Sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2002. 

W dyskusji nie zgłoszono innych głosów.

2) Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Dobrej  Eugeniusz  Żerkowski  poprosił  o 
zabranie głosu przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
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Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Kazimierz  Jasiński  przedstawił  ustną 
opinię  Komisji  Rewizyjnej  w  sprawie  realizacji  budżetu  oraz  wniosek  Komisji  w 
sprawie udzielenia absolutorium (Załącznik nr 7).
Oświadczył, że Komisja nie znalazła uchybień w realizacji budżetu, więc wnioskuje o 
udzielenie absolutorium dla Burmistrza Dobrej. 

Zwrócił uwagę na fakt, iż Komisja oceniała pracę organu, który już nie istnieje 
oraz wnioskuje o udzielenie absolutorium dla aktualnego Burmistrza.

Dodał, iż analiza dotycząca realizacji budżetu nie była pogłębiona, ze względu 
na  brak  czasu.  Stwierdził,  że  powinna  się  zmienić  praca  Komisji  Rewizyjnej  tj. 
powinna w ciągu roku przeprowadzić kontrole jednostek funkcjonujących w ramach 
gminy i na tej podstawie przedstawić ocenę gospodarki środkami budżetu.

Podsumował, że dla poprawienia kondycji gminy będzie trzeba podjąć wiele 
trudnych decyzji.

Przewodniczący  Kazimierz  Jasiński  poinformował  o  zaplanowaniu  przez 
Komisję Rewizyjną na rok 2003 przeprowadzenie kontroli w niektórych jednostkach 
gminy.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrej przedstawił opinię Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej. 
Po  odczytaniu  opinii  zarządził  głosowanie  w  sprawie  udzielenia  absolutorium dla 
Burmistrza Dobrej za 2002 rok:

Absolutorium dla Burmistrza Dobrej za 2002 r. zostało udzielone przez Radę Miejską 
jednogłośnie  tj.  na  15  radnych  obecnych  na  sali  podczas  głosowania  za  jego 
przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw---------, głosy wstrzymujące--------.

Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski przedstawił uchwałę w sprawie absolutorium 
dla Burmistrza Dobrej za 2002 r.

Uchwała  Nr  V/32/03  Rady  Miejskiej  w  Dobrej  z  dnia  29.04.2003  r.  w  sprawie 
absolutorium stanowi załącznik nr 8  do protokołu.

Po odczytaniu uchwały przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrej złożył gratulacje p. 
Burmistrz. 
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Następnie ogłosił kilkuminutową przerwę.

Wznawiając  obrady  po  przerwie  przewodniczący  stwierdził,  że  wszyscy  radni  na 
posiedzeniach komisji  otrzymali projekty uchwał i  przystąpił do realizacji  dalszego 
porządku obrad.

ad: 9.
Podjęcie uchwał

1) Zmiany budżetu na 2003 r.

Przewodniczący poprosił o przedstawienie proponowanych zmian do budżetu 
na 2003 r. 

Zmiany budżetu, zgodnie z uchwałą przedstawiła Skarbnik Dobrej – p. Beata 
Kmieć.

Przewodniczący Piotr Bernard Stencel przedstawił pozytywną opinię Komisji 
Budżetowej i Mienia Komunalnego do projektu uchwały oraz zaproponowanych przez 
p. Skarbnik zmian na sesji.

Radny  Michał  Błazełek  przewodniczący  Komisji  Socjalno  –  Społecznej 
oświadczył, że również Komisji Socjalno – Społecznej wydała pozytywna opinię do 
zaproponowanych zmian budżetu.

Przewodniczący  Eugeniusz  Żerkowski  zarządził  przegłosowanie  projektu 
uchwały w sprawie zmiany budżetu na 2003 r.  

Uchwała została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 15 radnych obecnych na sali 
podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw---------, głosy 
wstrzymujące--------.
Uchwała Nr V/33/03 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 29.04.2003 r. w sprawie zmiany 
budżetu na 2003 r.  stanowi  załącznik nr 9  do protokołu.

6



2) Zmiana  uchwały nr XX/152/2000
 Rady Miejskiej Dobrej z dnia 28 grudnia 2000 r.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Mienia  Komunalnego  Piotr  Bernard 
Stencel  poprosił, aby p. Burmistrz przedstawiła propozycje zmiany uchwały.

Na prośbę p. Burmistrz przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrej oddał głos p. 
Barbarze Stasiak, która z ramienia Urzędu zajmuje się sprawami oświaty.

P. Barbara Stasiak – prawnik Urzędu Miejskiego w Dobrej poinformowała, iż 
zmiana dotyczy uchwały nr XX/152/2000 Rady Miejskiej Dobrej z dnia 28.12.2000 r. 
w  sprawie  ustalenia  najniższego  wynagrodzenia  zasadniczego  w  I  kategorii 
zaszeregowania  oraz  wyrażenia  aprobaty  na  wartość  jednego punktu  pracowników 
administracji  i  obsługowych zatrudnionych w szkołach,  przedszkolach i  Miejsko – 
Gminnym Zespole Ekonomiczno Administracyjnym Oświaty w Dobrej.
Zgodnie z propozycjami dyrektorów szkół i przedszkoli § 1 ust. 2 otrzyma brzmienie :
Wyraża się aprobatę na wartość jednego punktu w wysokości 4,00 zł 
i  tym samym będzie możliwa 4 % podwyższa płac dla pracowników obsługowych 
oświaty.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Mienia  Komunalnego  Piotr  Bernard 
Stencel  oznajmił, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Radny  Michał  Błazełek  również  przedstawił  pozytywną  opinię  Komisji 
Socjalno – Społecznej.

Przewodniczący  zarządził  przegłosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany 
uchwały nr XX/152/2000 Rady Miejskiej Dobrej z dnia 28 grudnia 2000 r. 

Uchwała została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 15 radnych obecnych na sali 
podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw---------, głosy 
wstrzymujące--------.

Uchwała Nr V/34/03 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 29.04.2003 r. w sprawie zmiany 
uchwały nr XX/152/2000 Rady Miejskiej Dobrej z dnia 28 grudnia 2000 r. stanowi załącznik 
nr10   do protokołu.
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3) Wyrażenie zgody na likwidację Punktu Filialnego w Dobrej Poradni 
Psychologiczno – Pedagogicznej w Turku

P. Burmistrz Marianna Ochocka wyjaśniła, że likwidacja Punktu Filialnego w 
Dobrej wiąże się ze zmniejszeniem wydatków budżetu gminy. Dodała, iż prowadzenie 
Poradni jest zadaniem własnym powiatu.

Przewodniczący  Komisji  Socjalno  –  Społecznej  Michał  Błazełek  oraz 
przewodniczący Komisji  Budżetowej i  Mienia Komunalnego Piotr  Bernard Stencel 
przedstawili pozytywne opinie w sprawie likwidacji punktu Filialnego w Dobrej Poradni 
Psychologiczno – Pedagogicznej w Turku.

Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski przedłożył projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na likwidację punktu Filialnego w Dobrej Poradni Psychologiczno – 
Pedagogicznej w Turku, a następnie zarządził  jego przegłosowanie. 

Uchwała została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 15 radnych obecnych na sali 
podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw---------, głosy 
wstrzymujące--------.

Przyjmując  projekt  uchwały  Rada  Miejska  wyraziła  zgodę  na  likwidację  Punktu 
Filialnego oraz upoważniła Burmistrza Dobrej do wypowiedzenia zawartego w dniu 
20.09.2000  r.  porozumienia  w  sprawie  funkcjonowania  i  finansowania  Punktu  i 
skrócenia okresu wypowiedzenia w przypadku  zgody  Powiatu Tureckiego, do dnia 
15 sierpnia 2003 r.

Uchwała Nr V/35/03 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 29.04.2003 r. w sprawie wyrażenia 
zgody na likwidację punktu Filialnego w Dobrej Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w 
Turku stanowi załącznik nr11   do protokołu.

4) Wyrażenie zgody na sprzedaż nieruchomości  w drodze przetargu

P.  Burmistrz  Marianna  Ochocka  oznajmiła,  że  projekt  uchwały  dotyczy 
wyrażenia  zgodę  na  sprzedaż  w  drodze  przetargu  zabudowanej  nieruchomości 
komunalnej położonej w Rzechcie.
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Radny  Michał  Błazełek  przewodniczący  Komisji  Socjalno  –  Społecznej 
poinformował o przyjęciu pozytywnej opinii Komisji.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Mienia  Komunalnego  Piotr  Bernard 
Stencel  oświadczył,  iż  Komisja  pozytywnie  zaakceptowała  zaproponowany projekt 
uchwały.

Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski odczytał projekt uchwały oraz zarządził 
głosowanie. 

Projekt uchwały został przyjęty przez Radę jednogłośnie tj. na 15 radnych obecnych 
na sali podczas głosowania za jego przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw---------, 
głosy wstrzymujące--------.

Uchwała Nr V/36/03 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 29.04.2003 r. w sprawie wyrażenia 
zgody na sprzedaż nieruchomości  w drodze przetargu stanowi załącznik nr12   do protokołu.

5) Ustalenie okolicznościowych obchodów „Dni Dobrej”

Burmistrz  Dobrej  p.  Marianna  Ochocka  zaproponowała  termin  31  maja  i  1 
czerwca  2003  r. na  zorganizowanie  okolicznościowych  obchodów  zwanych „Dniami 
Dobrej”.

Przewodniczący Rady Miejskiej  poprosił o przedstawienie opinii Komisji.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Mienia  Komunalnego  i  Komisji 
Socjalno – Społecznej nie zgłosili uwag do propozycji oraz przedstawili pozytywne 
opinie.

Przewodniczący  Eugeniusz  Żerkowski  poddał  projekt  w  sprawie  ustalenia 
okolicznościowych obchodów „Dni Dobrej” uchwały pod głosowanie.

Uchwała została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 15 radnych obecnych na sali 
podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw---------, głosy 
wstrzymujące--------.
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Uchwała Nr V/37/03 Rady Miejskiej  w Dobrej z  dnia 29.04.2003 r.  w sprawie  ustalenia 
okolicznościowych obchodów „Dni Dobrej” stanowi załącznik nr13   do protokołu.

7) Określenie stawek za 1 km przebiegu pojazdu w przypadku odbywania 
przez  radnego podróży służbowej pojazdem nie będącym własnością gminy.

P.  Barbara  Stasiak  poinformowała,  iż  projekt  uchwały  dotyczy  zwrotu  kosztów 
przejazdu  radnemu  z  tytułu  odbycia  podróży  służbowej  pojazdem  samochodowym  nie 
będącym własnością  gminy.  Zwrot  kosztów będzie  przysługiwał  według  stawek za  1  km 
przebiegu, na podstawie tych samych stawek, co pracownikowi Urzędu.

Przewodniczący  Eugeniusz  Żerkowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii 
Komisji.

Radny  Piotr  Bernard  Stencel  przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Mienia 
Komunalnego przedstawił pozytywną opinię Komisji.

Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Michał Błazełek oświadczył, że 
Komisja również przyjęła opinię pozytywną.

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia stawek za 1 
km przebiegu  pojazdu  w  przypadku  odbywania  przez  radnego  podróży  służbowej 
pojazdem  nie  będącym  własnością  gminy,  a  następnie  zarządził  przegłosowanie 
projektu uchwały. 

Uchwała została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 15 radnych obecnych na sali 
podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw---------, głosy 
wstrzymujące--------.

Uchwała Nr V/38/03 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 29.04.2003 r. w sprawie  określenia 
stawek za 1 km przebiegu pojazdu w przypadku odbywania przez radnego podróży 
służbowej  pojazdem  nie  będącym  własnością  gminy stanowi  załącznik  nr14 do 
protokołu.
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pkt: 9.
Przyjęcie planów pracy Rady Miejskiej w Dobrej oraz Komisji Rady.

Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski oznajmił, iż Komisje Rady przyjęły na 
swych posiedzeniach plany pracy na 2003 rok i zgodnie z § 74 Statutu Gminy Dobra 
plany te zostaną przedłożone radnym Rady Miejskiej.

Poinformował, że w myśl § 106 ust. 2 Statutu Komisja Rewizyjna przedkłada 
Radzie do zatwierdzenia plan pracy do dnia 31 marca danego roku.
Poprosił przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przedstawienie planu pracy komisji 
do zatwierdzenia przez Radę Miejską. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Kazimierz Jasiński przedłożył „Plan pracy 
Komisji Rewizyjnej na 2003 r.”, który stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Dobrej  Eugeniusz  Żerkowski  zarządził 
przegłosowanie „Planu pracy Komisji Rewizyjnej”

Plan pracy został jednogłośnie przyjęty przez Radę tj. na 15 radnych obecnych na sali 
podczas głosowania za jego przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw---------, głosy 
wstrzymujące--------.

Następnie plany pracy na 2003 r. przedstawili:
 przewodniczący Piotr Bernard Stencel – plan pracy Komisji Budżetowej i Mienia 

Komunalnego – załącznik nr 16 
 przewodniczący Michał Błazełek – plan pracy Komisji Socjalno – Społecznej – 

załącznik nr17
 przewodniczący Eugeniusz Żerkowski – plan pracy Rady Miejskiej w Dobrej na 

2003 r. – załącznik nr 18

Do przedstawionych „Planów pracy” radni nie zgłosili dodatkowych propozycji.
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ad: 11.
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.

P.  Burmistrz  odpowiedziała,  że  sprawa  remontu  drogi  wokół  zbiornika  w 
Żeronicach  zostanie  rozwiązana  w najbliższym czasie,  po  dokładnym jej  zbadaniu 
wspólnie z sołtysem.

P.  Burmistrz  podziękowała  Radzie  za  udzielone  absolutorium,  wyraziła 
nadzieję,  iż  również  w  przyszłości  Rada  będzie  tak  sprawnie  pracować,  jak  na 
dzisiejszej sesji.

ad: 12.

Wolne wnioski.

Radny  Paweł  Janicki  zapytał  czy  jest  odpowiedź  Gminy  Wyznaniowej 
Żydowskiej w sprawie wykupu działek – plac targowy „Zieleniak” i sąsiedni park?
Wnioskował o wykup placu targowego przez Gminę Dobra.

Pan  Ryszard  Piaseczny  (soł.  Łęg  Piekarski)  zaproponował  zorganizowanie 
spotkania władz gminnych oraz przedstawicieli  Rady Powiatu z gm. Dobra w celu 
poznania sprawy degradacji terenu wokół zbiornika „Jeziorsko”.

Pan Jan Nowak (przewodniczący Rady Samorządu w m. Dobra) zwrócił się do 
radnych powiatowych o zgłoszenie wniosków dotyczących napraw ulic powiatowych 
na terenie miasta Dobra.

Pani  Barbara  Chorąziak  (soł.  Chrapczew)  zwróciła  się  z  zapytaniem 
dotyczącym  lokalu  głosowania  w  referendum  przez  mieszkańców  Chrapczewa. 
Stwierdziła,  że  w  wyborach  samorządowych  wzięło  udział  bardzo  niewielu 
mieszkańców,  gdyż  musieliby  specjalnie  jeździć  do  Dąbrowicy,  gdy  poprzednio 
głosowano w Domu Kultury w Dobrej.

Również  p.  Józef  Jałkiewicz  (soł.  Januszówka)  prosił  o  zmianę  miejsca 
głosowania dla mieszkańców tego sołectwa.
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Pan  Eugeniusz  Szczepaniak  (soł.  Mikulice)  pytał  w  jakim  terminie  zostaną 
wykonane równiarką prace drogowe w Mikulicach?

Pani Barbara Stasiak omówiła sprawę przeprowadzenia referendum w dniach 
7 – 8 czerwca 2003 r. oraz przedstawiła kalendarz dotyczący referendum.

Odpowiedziała  na  uwagi  sołtysów,  stwierdzając,  iż  obwody  głosowania  nie 
zmieniły  się  od  wyborów  samorządowych.  Przypomniała  o  konsultowaniu  granic 
obwodów głosowania z sołtysami oraz zaakceptowaniu ich w aktualnym stanie.
Oświadczyła,  że obecnie nie można dokonywać zmian w uchwalonych przez Radę 
granicach. 

P.   Józef Jałkiewicz zwrócił  uwagę na niską frekwencję w referendum przy 
pozostawieniu aktualnych granic obwodów głosowania.

Radny Kazimierz Jasiński wyraził opinię, iż nie powinno mieć znaczenia, w 
jakim lokalu głosują mieszkańcy, ponieważ referendum dotyczy całego kraju.
Oświadczył, iż zainteresowani pozytywnym wynikiem referendum powinni umożliwić 
mieszkańcom jak najlepszy dostęp do udziału w nim.

Radny Piotr Bernard Stencel poparł wypowiedź radnego Kazimierza Jasińskiego. 

P. Barbara Stasiak wyjaśniła, że ustawa o referendum mówi o przeprowadzeniu 
referendum w obwodach utworzonych do wyborów samorządowych. Oznajmiła, że 
zmiany granic obwodów można dokonać w przypadku zmiany liczby mieszkańców 
lub zmiany granic gminy, a w przypadku Dobrej nie zaistniała żadna taka sytuacja. 
P. B. Stasiak poinformowała o zapewnieniu przez gminę dowozów mieszkańców do 
lokali wyborczych.
Przekazała informację o możliwości głosowania w lokalu, który wybierze mieszkaniec 
na podstawie pobranego zaświadczenia z Urzędu Miejskiego w Dobrej.

Burmistrz  Dobrej  p.  Marianna  Ochocka  na  zapytanie  radnego  P.  Janickiego 
oświadczyła,  iż  do  tej  pory  nie  uzyskała  odpowiedzi  od  Gminy  Wyznaniowej 
Żydowskiej  we Wrocławiu.  Przedstawiła informację o możliwości  zamiany działek 
zwróconych GWŻ na posiadane działki Gminy Dobra, ze względu na brak środków 
finansowych na wykup. 
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P. Burmistrz wyjaśniła, że w przypadku konieczności wygospodarowania środków na 
wykup działek sprawa ta będzie rozpatrywana i przedstawiana Radzie w późniejszym 
czasie tj. wniosek pozostaje do realizacji.

Radny  Rady  Powiatu  Wojciech  Rusek  zaproponował  wyznaczenie  przez 
p.Burmistrz  terminu  spotkania  w  sprawie  degradacji  terenów  wokół  zbiornika 
„Jeziorsko”,  aby  możliwy  był  również  udział  odpowiedzialnego  pracownika  ze 
Starostwa Tureckiego.
Na zapytanie p. Jana Nowaka w sprawie napraw dróg powiatowych odpowiedział, że 
zostanie ona skierowana do p. Woźnickiej z Zarządu Dróg Powiatowych. 

Burmistrz  Dobrej  Marianna  Ochocka  dodała,  iż  wnioski  zgłoszone  na 
zebraniach  wyborczych,  a  dotyczących  dróg  powiatowych  i  krajowych  zostały 
zgłoszone do odpowiednich zarządców dróg celem realizacji.

Przewodniczący  Eugeniusz  Żerkowski  zaprosił  wszystkich  obecnych  na 
uroczystości związane z obchodami Święta Konstytucji 3 Maja.

W  związku  z  tym,  że  porządek  V  sesji  Rady  Miejskiej  w  Dobrej  został 
wyczerpany przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrej Eugeniusz Żerkowski o godz. 
1105 zakończył obrady V sesji dziękując wszystkim za przybycie i udział w obradach.

     Protokołowała :        Przewodniczył :
                                Przewodniczący

       I n s p e k t o r                    Rady Miejskiej

/-/ Barbara Kominiarczyk                                       /-/ Eugeniusz Żerkowski 
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